

KORFBALVERENIGING Triade ALV



Datum : 27-09-2024
Afwezig : Elco en Corline van Tilborgh

1. Opening

Opening om 19.30 uur.

19.30 uur te weinig mensen om de vergadering te starten.

19.45 uur 20 stemgerechte personen aanwezig vergadering start.

Jesper Kreuning is afwezig i.v.m. werk.

2. Mededelingen.

-Agnetha Vroon 25 jaar lid van Triade.

-Enquete verzonden en best wel wat reacties gekregen namelijk 47 keer. Waarvoor dank. Binnen het bestuur word de enquete doorgenomen en stappen ondernomen.

*Er springt vooral uit dat we beter kunnen communiceren via de website, nieuwsbrief, etc. Ook meer informatie als iemand lid word of wijzigd van lidsoort.

*Vrijwilligers missen de waardering voor hun inzet.

*Er is uit naar voren gekomen dat er wat verschil in mening is over de trainer van de selectie.

3. Notulen algemene ledenvergadering 22 september 2023.

Klaas→ Komt het nieuwe veld nog aan de orde? *Ja verderop in de vergadering.*

4. Verslag van het bestuur.

Sebastiaan doet verslag.

Spreekt waardering uit naar Roelant.

Sebastiaan geeft aan dat het een pittig half jaar geweest is. Geeft aan dat hij het best wel onderschat heeft. Er komt wel degelijk meer bij kijken dan alleen de bestuursvergaderingen. Zoals meerdere gesprekken over verschillende onderwerpen erg uitlopend ook. Geeft aan het opvallend te vinden dat er door situaties het lijkt alsof mensen anders naar hem kijken.

5. Verslag van de jeugdcommissie/activiteitencommissie.

Er is geen verslag van de TAT. Celina en Jorian hebben na het Pinksterkamp aangegeven te stoppen met de TAT. Er is nog geen vervanging. Wil iemand dit oppakken horen we dat graag. Er staan vanuit de TAT geen activiteiten gepland.

Wel staat 26 oktober de familiebingo gepland.

Kirsten→ Ik wil best aan het begin en het einde van het seizoen iets organiseren een seizoensopening/ slot of dergelijke.

Anneke→ Ik wil ook altijd wel helpen. Maar wil niet vast in de commissie. Schutterstoernooi.

Lucas→ Is geïnteresseerd om de TAT in te vullen.

Sebastiaan geeft aan dat Celina en Jorian altijd welkom zijn om aan te sluiten.

6. Verslag van het wedstrijdsecretariaat.

Kirsten doet verslag.

Als er wedstrijden verzet worden komt dit vooral door de tegenstander.

Oproep: geef allemaal op tijd aan als je er niet bent al is het maanden van te voren.

Femke en Kirsten bedankt voor jullie werkzaamheden.

7. Verslag van de technische commissie.

Geke doet verslag.

Lisa → Ik vind het jammer dat ik als trainer niet wist dat er wisseling was in de TC.

Bedankt voor jullie inzet.

8. Verslag van de BOM (Bar, Onderhoud, Materialen).

Myriam doet verslag.

Stemming Heineken of Hertog Jan.

We gaan over op 2 merken. Dit gaat in na het zaalseizoen. We maken nu nog op wat we nog hebben. Dit wordt geëvalueerd en daarna besloten.

Stemming alcohol schenken naar 14.00 uur.

Aangenomen.

Peter → Wel even aankondigen in de kantine door middel van een bordje.

Klaas → Wat als er iemand om 12 uur achter de bar staat die wel VAS heeft mag er dan wel alcohol geschonken worden? *Antwoord is nee we houden het dan op 14.00 uur.*

9. Verslag van de sponsorcommissie/ Kledingcommissie.

Brenda doet verslag van de Sponsorcommissie.

Erik→ Misschien moeten we naar andere manieren gaan kijken om (sponsor) inkomsten binnen te krijgen.

Verslag van de kledingcommissie door Sebastiaan. *Dank voor jullie inzet.*

Jorien→ Is er een datum bekend wanneer dit allemaal rond moet zijn en geregeld. *Het doel is voor het seizoen 2025/2026.*

Klaas→ Krijgt iedereen tegelijk nieuwe kleding of word dat verdeeld?

10. Verslag van de redactie nieuwsbrief.

Er zijn 168 mensen die de nieuwsbrief ontvangen. Het blijkt dat niet iedereen de nieuwsbrief opent. Is de nieuwsbrief afdoende? Leest iedereen de informatie die in de nieuwsbrief staat.

Ook niet iedereen zit in de groepsapp van Triade. Neemt iedereen de moeite om hier de nodige informatie uit te putten.

Geke→ Opzich is dit geen slecht aantal er zijn meerdere voorbeelden van waar het een stuk minder is.

Jorien → Er mag wel meer aangeleverd worden. Vooral de koopjeshoek is erg leeg.

Peter→ Als we per percentage leden kijken valt het waarschijnlijk echt niet tegen.

Myriam→ Is het een idee om het uit te printen?

Joshlyn→ In de Reiger is ook geen probleem verwacht ik.

Esther→ Misschien kan die gedeeld worden in de KV Triade app.

Jorien bedankt voor je inzet iedere week.

11. Financieel verslag 2023-2024 van de penningmeester / Begroting seizoen

Toegelicht door Peter Vroon.

Esther→ Dat lot wat we ooit gekocht hebben levert nog steeds geld op voor Triade? *Ja dat klopt er gaat 40% naar Triade.*

Moet de sponsorkliks niet regelmatig terug komen in de nieuwsbrief? *Goed idee.*

Lisa→ Er was ooit een mogelijkheid dat je internet standaard via sponsorkliks werkt als je wat verstuurt.

Myriam→ Nieuwe leden krijgen ook geen welkomsmail. Sponsorkliks kan daar ook mooi in.

Marije → In de welkomsmail ook het vrijwilligerswerk meenemen. *We gaan aan dit pakket werken. Zo mogelijk ook naar bestaande leden alsnog sturen.*

Anneke→ Is het geen idee om voor de woensdagavond een schema te maken dat wisselende teams de kantine schoonmaken? *We komen hier later op terug.*

Klaas→ Is die 5000 euro in de plus een specifiek onderwerp? *Nee dat heeft te maken met meer inkomen dan begroot of minder uitgave dan begroot.*

Marian → De contributie van de recrestars is niet meegenomen in het overzicht.

12. Kascontrole commissie

Klaas Maat en Marian Kraaykamp zijn dit jaar bij Peter Vroon geweest. Zij hebben de papieren goedgekeurd.

13.

Pauze

14. Verslag werkgroep veld.

15. Verkiezing bestuur

Peter Vroon word vervangen door Brenda Ritmeester- Bolte. Aangenomen.
Jesper Kreuning word vervangen door Brendan Ritmeester. Aangenomen.

Peter en Jesper heel erg bedankt voor jullie inzet binnen het bestuur.

Er is een idee geopperd binnen het bestuur om een jeugd-bestuurslid toe te voegen aan het huidige bestuur. Mogen wij dit gaan uitwerken?

Lukas→ Word er naar een bepaald persoon gezocht? In welke leeftijd? Wij denken aan iemand ouder dan 18 jaar i.v.m. mogelijk stemrecht, maar jonger is ook geen probleem.

Jorien→ Wat voor plan wil je? Word het door middel van een pijling na een training of echt iemand in het bestuur erbij? *We moeten het plan echt nog gaan uitwerken en daarbij ook de invulling. Over een half jaar hopen we het af te hebben.*

Peter→ Misschien zijn er bij de KNKV verenigingen bekend die ook met een jeugdbestuurslid werken dan kan je hier je info uit halen.

Aangenomen.

16. Seizoen 2024/2025

TAT

Kirsten en Lucas gaan de TAT per 27-09-2024 invullen.

Jubileumcommissie

Geke en Marian Kraaykamp geven aan in de jubileumcommissie te willen gaan.

Sponsorcommissie

Deze moet ingezet worden op de socials en dergelijke.

Telefoongebruik in de kleedkamer.

Er word binnen de kleedkamers gebruik gemaakt van telefoons waarmee teamgenoten gefilmd of op de foto gezet worden. Dit is echt not done!
Bestuur gaat hier een mailing en/ of via de socials aandacht aan besteden. Hier word op korte termijn actie op ondernomen.

Ook het douchen bij de jeugdleden neemt af. Moet hier niet wat mee? *Dit is een lastig geval. We gaan dit onder de aandacht brengen bij de trainer/ coaches, maar ook bij de ouders.*

Lisa→ Moeten we ons niet gaan focussen op het inlichten van de kinderen i.p.v. gelijk telefoons afnemen in de kleedkamers?

Brenda→ Kunnen we het niet samen doen met Poortzicht? *We gaan dit verder bespreken.*

Schoonmaak van de kantine

Tot nu toe word de kantine op zondag schoongemaakt door Jayden de Wit.

Op woensdag is dat een probleem. De selectie is iedere woensdag het laatste team dat traint. Daarbij lijkt het logisch dat het laatste team ook de kantine schoonmaakt.

Talani heeft aangegeven onze schoonmaak niet over wil nemen.
We kunnen nog een oproep doen waarbij de vrijwilligersvergoeding bekend gemaakt word.

Conner, Lukas, Twan geven aan de rest van het seizoen op woensdag de kantine wel schoon achter te willen laten. *Waarvoor dank.*

17. Huishoudelijk reglement

- Aanpassen commissie leden
- Aanpassen en verduidelijken vrijwilligerspunten.
- Mogelijk toevoegen telefoongebruik.
- Vrijwilligerspunt behalen trainende leden/ recrestars/ kangaroes. *Hier komt weerstand op. Een aantal van deze leden kiest er bewust voor om niet op zaterdag bij de vereniging te zijn. **Aangenomen.***
- Aanpassing vrijwilligerssysteem als testfase positief is.
- Aanpassing in de "boete" van de vrijwilligerspunten. Graag zouden wij de "boete" mee laten betalen met de contributie. Heb je de punten behaald dan krijg je het bedrag terug. **Niet aangenomen.**

18. Vrijwilligersbeleid.

Zie huishoudelijk reglement.

Myriam→ Moet er niet nog eens duidelijk gemaakt worden wat er allemaal te doen is qua vrijwilligerswerk. *Is ook uit de enquête gekomen dat hier veel onduidelijkheid over is.*

19. Verkiezing kascontrole commissie/veranderde samenstelling commissies.

Lucas en Marian zijn de kascommissie voor volgend jaar. Conner is reserve.

20. Arbitrage.

Conner→ Wat is het doel met de scheidsrechters? Meer voor buitenaf of voor de vereniging zelf? *De begeleiding van de scheidsrechters binnen de vereniging kan beter hier moet meer aandacht aan besteed worden. Het zou leuk zijn als er dan ook nog meer scheidsrechters voor buitenaf komen.*

20. Werkgroep veld.

Verslag door Sebastiaan.

Klaas→ Vanuit de KNKV zijn er regels kunnen we dat volgen als we niet naar 2 velden gaan? *We kunnen de regels opvolgen zonder 2 grote velden.*
Stemming blijven we in ons oude programma of gaan we mee met de nieuwe aanpassingen? *Uitslag: We gaan voor de nieuwe aanpassingen.*
Willen wij die €25.000 inzetten voor de nieuwe aanpassingen? *Ja als het ons uitkomt. Voor zaken die wij zelf graag willen. Niet inzetten om de gemeente te ontlasten.*

21. Rondvraag.

Ilse→ Is er een reden dat Triade niet mee doet met de grote clubactie?
Ja die is er. In oktober hadden we nog meer acties en het opvragen van de informatie was te kort dag voor volgend jaar staat dit op de agenda.

Lisa→ Is er een mogelijkheid dat er voor bepaalde onderwerpen een standaard bericht komt dat wij als trainers gewoon door kunnen sturen.

Twan→ Ik wil even meegeven dat de zit van de ALV erg lang is. Mogelijk is het een idee om de verslagen eerst te versturen en dan tijdens de vergadering eventuele vragen te beantwoorden om te zorgen dat niet alles zo lang duurt.

22. Sluiting

S. de Wit, voorzitter

Kristy van Driel, secretaris